
Bestyrelsesmøde onsdag den 3. marts 2014  
 

 

Tilstede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Jensen og 

Anders Lassen.  

 

 

Dagsorden: 
  

 

Status på det forgangne år 

Herunder: 

Siden sidst – der ser pænt ud i området. 

Havemanden laver et pænt stykke arbejde. 

Træerne på torvet klippet fint, men skal klippes mere ind. 

Vi skal have beskåret træerne mod Gangstien til Nyråd Hovedgade, så 

De ikke genere på stien. 

Der skal beplantes mod nabo til fodboldbanen, da der er for meget 

indkik til rod. 

Der skal sættes blomsterløg i området. 

Grethe tale med vores havemand. 

 

Belysning: Vi talte lidt om de omkostninger, vi vil få, hvis belysningen bliver til 

noget, vi som grundejerforening selv skal stå for. 

 

Legeplads: Det har været umuligt at få en dialog i gang med ’’Strømmen’’ der 

 Kunne munde ud i et brugbart resultat. 

 Søren-Ole vil prøve at spørge Allan Bjørn der er leder på  

’’Strømmen’’ om de vil kunne reparere og male vores klatretårn. 

Ang. udviklingen af vores legeplads blev vi enige om, at lave en tidsplan 

på ca. 3 år. Her vil vi så etablere nogle nye redskaber i etapér.gør det  

Ny gynge/vippedyr/faldunderlag. 

Anders undersøger muligheder og priser. 

Der skal etableres flisebelægning under bænkesæt, da det   

gør det lettere at slå græs på legepladsen. 

Dette arbejde gør vi ved fælles hjælp på en lille ’’Hakkedag’’. 

 

 Regnskab:  Gennemgået og budgetfastnedsættelse. 

  Vi skærer ned på budgettet til snerydning. 

  Legepladsen får tilført midler til etablering af nye redskaber. 

 

  Kontingentet blev nævnt ang. en stigning på sigt. 

 

  Generalforsamlingen den 27. marts kl. 19.00 - er bestilt. 

  Det Lille Fælleslokale i Kirsebærplantagen. 

  Anders køber sandwich hos Nyrådbageren samt øl/vand/servietter. 

 

 

  

Sekretær 

    Anders Lassen 


